
Oświadczenie złożone 

przez senatora Kazimierza Kleinę 

na 63. posiedzeniu Senatu 

w dniu 13 lipca 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra gospodarki morskiej i żeglugi śródlądowej Marka Gróbarczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z rozpoczęciem konsultacji społecznych w sprawie projektu rozporządzenia ministra gospo-

darki morskiej i żeglugi śródlądowej oraz ministra inwestycji i rozwoju w sprawie ustanowienia planu zago-

spodarowania przestrzennego morskich wód wewnętrznych, morza terytorialnego i wyłącznej strefy ekono-

micznej w skali 1:200 000 proszę o wyjaśnienia w następujących kwestiach: 

1. Dlaczego obszary przeznaczone pod rozwój morskiej energetyki wiatrowej zostały w aktualnej wersji 

projektu planu zmniejszone względem obszarów z wersji poprzednich? 

2. Jak zmniejszenie powierzchni dostępnej dla rozwoju morskiej energetyki wiatrowej wpływa na krajowy 

potencjał w zakresie tego odnawialnego źródła energii, zwłaszcza na możliwość realizacji planów inwesty-

cyjnych krajowych spółek energetycznych, takich jak PGE, Orlen, Enea i Tauron, które w ostatnich miesią-

cach zapowiedziały realizację projektów morskich farm wiatrowych na dużą skalę? 

3. W jaki sposób zalecenia zaproponowane w opisie ogólnym obszarów przeznaczonych na rozwój mor-

skiej energetyki wiatrowej i infrastruktury przyłączeniowej mogą wpłynąć na realizację projektów morskich 

farm wiatrowych, na ich ostateczną moc oraz terminy realizacji? 

4. Kiedy planowane jest zakończenie prac nad planem i jego wejście w życie? 

Kazimierz Kleina 

 

 
 


